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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Ifet Bešić (SDP) je na 29. redovnoj sjednici Gradskog 
vijeća Grada Labina održanoj 13. studenog 2024. godine postavio vijećničko pitanje: 
 
„Drugo je pitanje vjerojatno i pitanje financija. Boćarski klub kojeg imamo, uz velike postignute 
rezultate i ima svoju tradiciju, informaciju imam da su upali u jako velike financijske probleme. 
Da su izgleda čak i blokirani. Interesira me tko je nadležan za to. Da se proba to nekako riješiti.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao gradonačelnik Valter Glavičić: 
 
„Vjerojatno je bilo pitanje za boćarski klub Rudar Labin nakon fuzije što se dešava s klubom. 
Pitali ste kao i uvijek, tko je nadležan, jer to je vrlo bitna situacija. Za svaku udrugu, za svaki 
sportski klub nadležna je uprava. To je jasna situacija. Znamo kako je naš sport organiziran. 
Ja se stvarno mogu uključiti u ovu raspravu na način da kažem da je malo koja Sportska 
zajednica organizirana kvalitetno kao naša Sportska zajednica, ali preko proračuna Grada 
svake godine idu novci za Sportsku zajednicu koja poslije kroz odluku Izvršnog odbora taj 
novac raspodijeli klubovima sukladno kategorizaciji I., II., III. Taj novac ide djelomično za 
klubove direktno, a drugi dio ide za organizirani prijevoz jer je sve skupa dogovoreno i mislim 
da je to u redu, da se ide na jednu zajedničku nabavu i onda direktno ide to preko Sportske 
zajednice, a ne da klub plaća svaki za sebe i mislim da to jako dobro funkcionira po cijeloj 
razini. Što se tiče pojedinog problema u klubu, ne znam stvarno detalje. Nisu mi se obratili 
meni osobno tako da ne bi volio to komentirati, ali razgovarat ćemo s našom Sportskom 
zajednicom, sa predstavnicima Kluba, ali treba vidjeti, ono što ja uvijek kažem, kad si u 
problemu, zašto si došao do problema i gdje u principu sve to skupa šteka. Novac koji Grad 
daje ni u jednom trenutku nije zaštekao, ni po pitanju financiranja kluba, ni po pitanju prijevoza, 
ni po pitanju drugih stvari. To mogu sigurno potvrditi, a za mikro probleme unutar kluba ne bi 
volio komentirati dok ne dobijemo odgovor Sportske zajednice odnosno od samog kluba.“ 
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